

## **DAOUD I. TARHUNI**

Tripoli, Libya

092-501-8091

[d.tarhuni@uot.edu.ly](mailto:d.tarhuni@uot.edu.ly)

[daoud.tarhuni@yahoo.com](mailto:daoud.tarhuni@yahoo.com)

---

### ***Education Qualifications***

- **Master** of Art, Interior Design - Savannah College of Art and Design. Savannah, GA. The United State **2009-2012**
- **Postgraduate diploma** of Arts , Academy of High Studies, Tripoli, Libya. **2004-2006**
- **Bachelors** of Fine Art Degree in Interior Design- Tripoli University, Tripoli, Libya. **1995-1998**

### ***Professional experience***

- **Lecturer** – The interior Design Department – College of Art – Tripoli University **2016-2021**
- **Lecturer** – The interior Design Department – The High Engineering Institution, Tripoli, Libya. **2013-2015**
- **Chair of Interior Design Department** at The High Engineering Institution, Tripoli, Libya. **2003-2007**
- **Assistant Trainer** at Vocational Centers Development Project/ General People’s Committee for Manpower, Training and Employment. Tripoli, Libya. Giving carpentry activities and the cost-accounting courses. **2003-2006**
- **Teacher of Art and Design** at The High Engineering Institution, Interior Design Department. Tripoli, Libya **2001-2008**
- **Self Designer** for several of interior spaces in Tripoli, Libya. Designing, redesigning and overseeing for numerous of stores, restaurants houses and villas. **2001-2007**
- **Novice designer** at “Wahet Alfonon”, the Arts Oasis office, worked as a novice designer, Design and overseeing on houses, mansions and gardens. **1999-2001**
- **Technician of jewelry** Part time work in the jeweler industry. Focusing on traditional silver manufacturing and decorating. **1993-1998**

### ***SKILLS & Training***

#### ***Computer skills***

- Training course Berloni 3D, at Zain Co. Furniture **2007**
- Training course on the Sketch Up. Tripoli, Libya **2007**
- Training course on the AutoCAD, Tripoli, Libya **2003**

#### ***Languge Skills***

- English language courses at the ESL - GA USA **2009**
- English language courses at the IALC - WA USA **2008**
- Arabic Language as first language.

### ***Conferences***

- The UNESCO meeting with the Commission Curriculums Development in the Training Centers, General People’s Committee for Manpower, Training and Employment, Tripoli, Libya **2006**
- The annual meeting of the training centers, Benghazi, Libya **2004**

### ***Professional Service***

- The Commission of Curriculums Development for high technical institutes. Tripoli, Libya **2006**
-

## السيرة الذاتية

### المعلومات الشخصية:

الاسم: داود إبراهيم سالم الترهوني  
الدرجة العلمية: الماجستير في الفنون - التصميم الداخلي  
الجنسية: ليبي  
تاريخ و مكان الولادة: 1976 طرابلس  
الحالة الاجتماعية: متزوج  
الخدمة في مجال التعليم: تسعة سنوات تدريس بالمعاهد العليا قسم التصميم الداخلي  
رقم الهاتف: 092-501-8091  
البريد الإلكتروني: [d.tarhuni@uot.edu.ly](mailto:d.tarhuni@uot.edu.ly)  
[daoud.tarhuni@yahoo.com](mailto:daoud.tarhuni@yahoo.com)

### المؤهلات العلمية:

2012 - 2009 ماجستير فنون في التصميم الداخلي – جامعة سفانة للفنون والتصميم – ولاية جورجيا – الولايات المتحدة  
2006 - 2004 دبلومة الدراسات العليا في الفنون – اكااديمية الدراسات العليا – طرابلس ليبيا  
1999 - 1995 بكالوريوس فنون في التصميم الداخلي – جامعة طرابلس – كلية الفنون

### الخبرات العمالية:

2021 - 2016 عضو هيئة تدريس - قسم التصميم الداخلي - كلية الفنون - جامعة طرابلس  
2015 - 2013 عضو هيئة تدريس - قسم التصميم الداخلي – المعهد العالي للمهن الهندسي - طرابلس  
2015 - 2014 رئيس اللجنة العلمية - المعهد العالي للمهن الهندسي - طرابلس  
2008 - 2007 مصمم استشاري - شركة زين للأثاث, الوكيل الرسمي لشركة بيرلوني الايطالية  
2007 - 2003 رئيس قسم التصميم الداخلي بالمركز العالي للمهن الهندسية – طرابلس  
2006 - 2003 مدرب متعاون - جهاز تطوير المراكز المهنية التابع للأمم المتحدة  
2008 - 2001 مدرس و مدرب - قسم التصميم الداخلي - المركز العالي لإعداد المدربين/ طرابلس  
2007 - 2001 مصمم داخلي - إعداد تصاميم مختلفة لعدة مشاريع خاصة مع الاشراف على بعضها  
2001 - 1999 مصمم داخلي تحت التدريب - مكتب واحة الفنون لأعمال التصميم و الاشراف  
1998 - 1993 تقني تصنيع مجوهرات - عمل إضافي – تصنيع المجوهرات التقليدية

### اللغات و المهارات:

إجادة للغة الانجليزية قراءة و كتابة و محادثة  
إجادة إستخدام و العمل على الحاسوب و تطبيقاته و التعامل مع شبكة المعاوماتية - الانترنت  
إجادة لأستخدام برامج التصميم – الاوتوكاد – سكتش اب – ثري دي مكس

### المشاركات العلمية:

2006 الحضور و المشاركة في ورشة العمل المقامة الخاصة بإعداد المناهج – تحت أشراف الامم المتحدة  
2004 الحضور و المشاركة في الاجتماع السنوي للجان العلمية بالمعاهد العليا على مستوى ليبيا – بنغازي